
 
 
 
 
 

ДО ГОСПОДИН КМЕТА 
НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 
 
 

ПИТАНЕ 
 

ОТ проф. Добрин Добрев - председател на групата общински съветници от ПП 
ГЕРБ 
ОТНОСНО: Изпълнение на решение на Общинския съвет. 

 
 
 
 Господин Кмете, 

През първата година от вашия мандат Общинският съвет взе решение за 
монтиране на Джи Пи Ес устройства на колите, ангажирани със сметосъбирането в 
общината. Това бе продиктувано от желанието ни за по-добър контрол при изпълнение 
на концесионния договор. Няколко месеца след това бе направено питане от мой колега 
– общински съветник – във връзка с изпълнението на това решение и ни бе отговорено, 
че процедурата е в ход и предстои до месец да приключи. Моля да ни информирате 
дали тогава сме получили подвеждаща информация и изпълнено ли е решението на 
Общинския съвет. 

 
 
 
1.07.2010 г. 
гр. Шумен        
         
         (проф. Добрин Добрев) 
 
 


